
	  
	  

	  
	  
AAN	  DE	  VOORZITTER	  VAN	  DE	  GEMEENTERAAD	  
	  
Wij	  verzoeken	  het	  college	  onderstaande	  vragen	  te	  beantwoorden	  in	  de	  
raadsvergadering	  van	  16	  november	  2010.	  
	  
	  
	  
Het	  college	  doet	  in	  de	  brief	  “Toekomst	  van	  het	  gratis	  reizen	  65+	  stadsbus	  en	  
RegioTaxi”	  van	  27	  oktober	  2010	  geen	  definitieve	  uitspraak	  over	  het	  al	  dan	  niet	  
behouden	  van	  gratis	  OV	  voor	  senioren.	  Het	  college	  merkt	  -‐	  terecht	  -‐	  op	  dat	  de	  raad	  
op	  basis	  van	  aanbestedingsresultaat	  en	  subsidiebudget	  mogelijk	  nog	  nadere	  keuzes	  
zal	  moeten	  maken.	  
	  
Echter	  nergens	  in	  de	  brief	  wordt	  gerefereerd	  aan	  het	  kaderbesluit	  waarmee	  de	  
gemeenteraad	  op	  28	  augustus	  2008	  het	  college	  opdracht	  gaf	  om	  de	  nieuwe	  
concessie	  voor	  te	  bereiden.	  
	  

1. Is	  het	  college	  nog	  bekend	  met	  dit	  kaderbesluit?	  
	  

2. Is	  het	  college	  het	  met	  de	  PvdA	  eens	  dat	  aan	  door	  de	  raad	  vastgestelde	  kaders	  
groot	  gewicht	  moet	  worden	  toegekend,	  in	  ieder	  geval	  meer	  dan	  aan	  overige	  
(ook	  sympathieke)	  wensen	  die	  her	  en	  der	  leven	  doch	  niet	  als	  kader	  door	  de	  
raad	  zijn	  vastgesteld?	  
	  

3. Is	  het	  college	  voornemens	  om,	  in	  de	  formulering	  van	  het	  toekomstige	  
raadsvoorstel	  betreffende	  de	  gunning	  en	  financiële	  consequenties	  van	  de	  OV	  
concessie,	  dit	  gewicht	  terdege	  te	  laten	  doorklinken?	  

	  
	  
	  
	  
Namens	  de	  fractie	  van	  de	  Partij	  van	  de	  Arbeid,	  
Emiel	  van	  der	  Herberg.	  
	  


